



## Verslag vergadering Participatieraad op 23 maart 2022 om 19.30 uur in Stroud

Aanwezig: allen, behalve Edwin van Harten (m.k.a.)

1. **Opening en welkom door de voorzitter.** Kees heet allen welkom en wenst ons een goede vergadering.
2. **Verslag vergadering 16 februari 2022.** Dit verslag wordt ongewijzigd vastgesteld, na correctie van enkele kleine typerfoutjes.
3. **Verslag overleg DB met gemeente Putten op 7 maart 2022.** Na een toelichting door de voorzitter en een korte discussie wordt het verslag voor kennisgeving aangenomen.

#### 4. Actiepuntenlijst.

16 februari: Keuze uit voorstellen contact achterban. Werkbezoeken worden opgepakt. Kees neemt contact met Veluwe FM. Miriam en Fons bezoeken Onze Werkplaats. Kees, Fons, Fennie en Matthijs bezoeken op 30 maart eerste vergadering nieuwe gemeenteraad en bezorgen raadsleden en fracties flyer van onze raad. Ook onze koepel Movisie heeft een aantal suggesties.

16 februari; Allen moeten nog voor 1 april highlights aanleveren bij Miriam voor ons jaarverslag.

16 februari: Adviesaanvraag basismobiliteit. Is mondeling door Kees en Fons afgedaan.

16 februari: Benoemingsvoorstel 2 nieuwe leden is door Jan ingediend bij college. Vandaag, 23 maart, nog geen reactie ontvangen.

19 januari: Voorstellen scholingscommissie: geen bijzonderheden; blijft aandachtspunt.

19 januari: Wensen hardware en software. Drie zittende leden en twee nieuwe leden krijgen nieuw materiaal. Software in vorm van familie-pakket. Budget van ruim 2000 euro akkoord.

De overige punten van 19 januari blijven nog staan.

5. **Mededelingen en ingekomen stukken.** De notitie Omgevingswet wordt nog eens verzonden door de secretaris, omdat niet iedereen deze zou hebben ontvangen. Het Convenant Brede Welzijn wordt voor kennisgeving aangenomen.
6. **Terugblik heisessie.** Omdat de sessie wegens ziekte van de dagvoorzitter niet is doorgegaan, wachten we een nieuwe datum af.
7. **Participatieplan Putten 2022.** Er ontstaat een korte discussie over de status van het stuk. De secretaris heeft inmiddels uitgezocht, dat het stuk door het college is vastgesteld en dat het ter kennisname is voor de Participatieraad. Besloten wordt om een ongevraagd advies alsnog uit te brengen, voorbereid door Fons en Matthijs. Er zal met name worden gereageerd op het onderwerp “anderstaligen”; dat is immers een moeilijke doelgroep. De gemeente zou beleid moeten ontwikkelen om te voorkomen dat deze groep in de bijstand komt, omdat ze allerlei regels niet begrijpen. Veiligheid moet worden gewaarborgd.

8. **Taakverdeling binnen de Participatieraad na komst van de twee nieuwe leden.**  
Voorlopig wordt de volgende indeling aangehouden: Jeugd: Edwin van Harten en Jaap van Gent. WMO: Rian van Pagee en Fennie van den Broek; Participatie: Matthijs Bonzet, Miriam Brunt en Fons Kortrijk. Wanneer er een sectie Ruimtelijk Domein wordt ingesteld wil Fons daarin graag deelnemen. Aan Rengertje Cozijnsen zal worden voorgesteld zich eerst in brede zin te oriënteren en daarna een keuze te maken.
9. **Public relations.** In de april-vergadering zal de Woningstichting Putten aanwezig zijn in de persoon van de waarnemend directeur en een afdelingshoofd. We vergaderen dan openbaar, dus in de pers zal dit worden vermeld. Miriam maakt een voorzet voor een publicatie met uitnodiging, die ook ter info naar de woningstichting zal worden gezonden. De uitnodiging wordt geplaatst in de Puttenaer van 6 april met verzoek om aan te melden voor 13 april. Jan van Hulsteijn informeert bij De Schauw of we daar welkom zijn. De woningstichting zal worden gevraagd te komen met informatie over de plannen op de middellange termijn voor de verschillende doelgroepen, zoals jongeren, ouderen, minderheden, mensen met een beperking etc.
10. **Uit de werkgroepen.** Uit de groepen Participatie en Jeugd zijn geen bijzonderheden te melden. Het voorzittersoverleg was ook deze avond. Kees heeft doorgegeven, dat hij aanpassing van de regio wenst. Vanuit het Inclusiepanel meldt Matthijs, dat men goed bezig is. De gemeente zou overigens moeite hebben met het bespreken van onderwerpen op het gebied van LHBT.  
Vanuit de werkgroep WMO meldt Fennie, dat ze nog een verslag van een gesprek met Tamara van de gemeente verwacht. De werkgroep Woongemak is bij elkaar geweest; hoe kun je zo lang mogelijk levensloopbestendig zijn.
11. **Rondvraag.** Matthijs zal informeren, of het mogelijk is met een booter/boot een vaartocht te houden op Veluwemeer voor alle leden met eventuele partners. De voorzitter sluit om circa 21.30 uur de vergadering.